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To:

Cc:

From:

Sent: Wed 3/25/2020 12:29:30 PM

Subject: RE: vraag over corona en LA-MRSA

Received: Wed 3/25/2020 12:29:31 PM

Prima!

Ik denk overigens dat evt MRSA dragerschap niet het belangrijkste is als je voor covid-19 op ic komt. Alle andere

procedures blijven wel bestaan. En COVID-19 patiénten liggen op aparte units.

De aangescherpte hygiéne maatregelen zouden dus juist wel eens een positief effect op ABR verspreiding kunnen hebben.

Maar goed, fijn dat dit oppakt.

Groctjes en succes allemaal!

Van: 5.1.28 JEEI @rivin ol>

Datum: 25 maart 2020 om 13:09:39 CET

Aan: : @rivm.nl>, IE@ ivi nl
(@rivm.nl>

Onderwerp: RE: vraag over corona en LA-MRSA

Prima, succes
*

Sent: woensdag 25 maart 2020 13:08

@rivm.nl>; JEEEEviv nl>
@rivm.nl>

Subject: RE: vraag over corona en LA-MRSA

Hi allebei,

1k werd net door [iIEEY gebeld en die zei dat JJEEES dit zou oppakken en bespreken met voormalige WIP

experts. Jullie hoeven dus even helemaal niets te doen.

IEE =~ BE) hadden even langs elkaar heen gecommuniceerd. Dat is niet handig. Sorry daarvoor.

Hartelijke dank en jullie hoeven dus niets te doen
*

Sent: woensdag 25 maart 2020 13:04

@rivm.nl>; < rivm.nl>

Cc: @rivm.nl>

Subject: RE: vraag over corona en LA-MRSA

Interessante vraag. Mijn eerste suggestie zou zijn om de vraag met het LCI en een DI-er te bespreken. In het SO-

ZI/AMR zitten (LCI) en 5.1.2 (er). [REgis DI-er.
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Met vriendelijke groeten,

RIVM — Centrum Infectieziektebestrijding

Postbus 1

3720 BA Bilthoven

www.rivm.nl

+31 ¢ IEEE

From: 5.1.20 HEE iv.

Sent: woensdag 25 maart 2020 12:44

@rivm.n!>; [EEE EIvm n>
Cc: 2 rivm.nl>

Subject: FW: vraag over corona en LA-MRSA

HaloJEREEXER
Bij ons (Z&0) is een vraag binnen gekomen over LA-MRSA en corona. Ik denk dat wij het breder kunnen zien,
MBRO en corona. Ik heb even met [EfIEgen overlegd en kreeg jullie namen door voor een eerste

brainstorm. Jullie zijn betrokken bij SO-ZI AMR.

via

Een
onze persvoorlichters komt de vraag hoe wij omgaan met veehouders (vooral varkenshouders en

vleeskalverhouders) die een grote kans hebben op dragerschap van LA-MRSA als zijn met verschijnselen van corona

naar het ziekenhuis moeten of als zij op de IC moeten worden opgenomen.

Onze persvoorlichters geven aan dat [F8 en BEER het mogelijk te druk hebben om hiermee aan de slag te gaan.

Is er al nagedacht over AMR en corona? Op de IC liggen alle mensen met corona dicht bij elkaar en de intensivist

kleedt zich misschien niet om tussen het contact met de verschillende corona patiénten op dezelfde IC (denken

BEen ik).

Is er al nagedacht over deze vraag? Wij denken dat de angst van de veehouders is dat zij straks niet geholpen
worden. Ik neem aan dat die angst ongegrond is.

Ik zou wel willen helpen met het formuleren van een antwoord op deze vraag, maar ben natuurlijk ook geen arts.

Kunnen jullie hierbij helpen? Is hier mogelijk al over nagedacht? Het moet natuurlijk ook praktisch uitvoerbaar zijn.

Met vriendelijke groet,

From: JERE vn.
Sent: woensdag 25 maart 2020 12:25

@rivm. i>;[EET< rivm.ni>

Subject: RE: vraag over corona en LA-MRSA

Hi allen,
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We moeten hier in ieder geval LCI en Communicatie eerst bij betrekken. 1k zal nagaan wie we hierover kunnen

benaderen.

Rijks Instituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM) - National Institute for Public Health and the Environment

Centrum voor Infectieziektenbestrijding - Centre for Infection Diseases Control

P.O. Box 1

3720 BA Bilthoven

Phone 31.30)
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